
SITUACE  OKOLO  ZASTUPITELŮ
Tři zastupitelé - p.  Tlamicha,  p. Pilát a p. Jelínek podali den před
plánovanou  schůzí  zastupitelstva  obce  19.4.2023  rezignace  na  své
pozice a přinesli s sebou i vzdání se funkcí náhradníka všech členů
jejich kandidátek.  Náš úřad se nyní spojil  s ministerstvem vnitra  a
dotazoval  se  na  některé  nesrovnalosti,  o  kterých  vás  budeme
informovat v dalším čísle ČS. Bývalí zastupitelé na mne podali hned
tři  trestní  oznámení  (do  dnešního  dne  je  to  již  celkem 6x),  kvůli
kterým bylo vyslýcháno několik svědků včetně mé osoby.  Z těchto
důvodů se nyní nechci k těmto záležitostem vyjadřovat, počkám si na
verdikt  policie  a  věřím,  že  opět  v dalším čísle  ČS  vám poskytnu
podrobnější informace. Náš úřad je nyní paralyzovaný s omezenými
pravomocemi,  ale  fungujeme  dál.  Nevěřte  lživým  výkladům  p.
Tlamichy,  že  jsme  na  pokraji  bankrotu.  Opakuji  již  poněkolikáté:
naše  obec  díky  správnému  hospodaření  a  díky  provedeným
investicím je jednou z nejbohatších obcí na okrese Děčín na počet
obyvatel. Na našich účtech je ke dnešnímu dni cca 23-24 mil.Kč (v
roce 2014, kdy jsem nastoupil do funkce starosty, bylo na účtu cca 17
mil. Kč), movitý majetek se zhodnotil o 80%, nemáme žádný úvěr
ani jiný finanční závazek, čekáme na proplacení dotačních titulů, to
vše vám náš úřad může předložit a tak vyvrátit laciné a až dětinské
pomluvy.  Bohužel,  díky neférovosti  „férových“ zastupitelů se naše
obec  nemůže  zúčastnit  dvou  dotačních  programů,  které  by  obci
přinesly opět  jen  výhody a  to  je  jen  začátek,  uvidíme  kam až  se
posuneme.
Na závěr bych moc rád poděkoval všem, co jste mi volali, psali, i při
osobních  setkáních  a  vyjádřili  mě  i  dalším  zastupitelům podporu.
Cítím z vás, že jsem já ani další zastupitelé nedělali svou práci špatně
a že je za námi vidět kus poctivé práce. Nyní bude jen na vás a vašem
rozhodnutí,  jak  bude  dál  Jetřichovicko  vypadat  a  kam  se  bude
posouvat.
Hodně zdraví vám všem  

Marek Kny

TISKOVÁ   ZPRÁVA
JIŘÍHO  TLAMICHY
Starosta  vyšetřován  policií,
odstoupili zastupitelé
V Jetřichovicích  na  Děčínsku
v samém srdci Českého Švýcarska
zastupitelé  sborově  pokládají
mandáty.  Zastupitelé  včetně
náhradníků složili mandát nebo se
vzdali  pozice náhradníka.  Za celý
tento  stav  může  starosta  a  jeho
dlouhodobé  počínání  při  správě
obecního majetku. Jeho chování a
konání,  které  vyšetřuje  PČR  –  hned  v několika  kauzách,  se  pro
zastupitele  stalo  naprosto  nepřijatelným  a  z tohoto  důvodu  složili
mandát  hned  3  zastupitelé  ze  7  a  také  jejich  všichni  náhradníci.
Rezignovali podle §57b zákona č. 491/2001 sb. tím poklesl početní
stav zastupitelstva pod zákonnou hranici 5 zastupitelů a očekává se
vypsání nových voleb. 
Bývalí zastupitelé - kontakt
Jiří Tlamicha +420 603 429 728
Leoš Jelínek +420 732 128 954
Jiří Pilát +420 602 490 018

 OTEVŘENÝ DOPIS PANU DAŘINOVI.
        Vážený pane, reaguji tak na Váš výrok na neoficiálně svolaném 
zastupitelstva obce dne 19.4.2023 na hotelu Zámeček v Rynarticích a 
to na otázku paní Fiřtové proč má kulturní výbor obce Jetřichovice 
podepisovat smlouvu na samovýrobu dřeva pro potřeby obce na 
postavení hranice na čarodejnice (žádost jsem vám zaslal já 
emailem). Vaše odpověď byla taková, že vy jako OLH (odborný lesní
hospodář) nemůžete rozhodovat o dřevu, které je v majetku obce, ale 
pokud bych vás požádal jako místostarostu, tak je to něco úplně 
jiného, z tohoto důvodu jste dodal, že ‘’když mne pánové trénují ze 
zákonů, tak sem vám to vrátil’’. Já jsem vám odpověděl, že to nevadí,
dřevo již máme, na to jste prohlásil cituji ‘’ tak jste si to ukradl 
jinde’’, né pane Dařino, koupili. Je smutné, že se mstíte celé vesnici 
( které mimochodem předsedáte, jste místostarosta, OLH a 
zastupitel), v pořádání kulturních akcí a takto neuvěřitelným 
způsobem. Tyto a jiné akce tu pořádáme již roky, snažíme se tradice 
dodržovat a dokonce rozšiřovat a to pane Dařino v mnoha případech 
za naše peníze, náš benzín, za naše pily, náš materiál a náš čas v 
našem volnu. Je mi stydno za vedení obce, jak se tu stará o kulturní 
vyžití občanů a vystupování  na veřejnosti, tím i prezentaci našich 
vesnic. A pane Dařino já, moje rodina a troufnu si i říci, že i moji 
přátelé a kamarádi nežereme hlínu - nám nechutná ( prohlášení pana 
místostarosty Dařiny v tisku).
Buďte s pozdravem a bonton do hrsti                                             
Leoš Jelínek ( bývalý zastupitel, předseda Kulturního výboru a člen 
Finančního výbor)
P.S.  V kultuře budu s chutí pokračovat dál a velice rád, ať s podporou
obce, či nikoliv, podporu mám jinde, u přátel, kamarádů a rodině, 
kterých si nesmírně vážím a děkuji jim.

REAKCE NA 
OTEVŘENÝ DOPIS
Vážený pane Jelínku. Jako 
reakci na váš otevřený dopis 
jsem se rozhodl zveřejnit naši
emailovou komunikaci, kde 
jste odmítl mou nabídku 
k řešení. Paní Fiřtové jsem 
na oficiálním ZO vše vysvětlil 
a ta na místě potvrdila, že 
vysvětlení chápe. Dodávám, 
že se nikomu nemstím. 
Nemám komu a nemám za 
co. (Úlohou OLH je 
poskytovat příslušnému 
vlastníku lesa odborné 
informace, návody a 

doporučení tak, aby mohl splnit povinnosti a závazky, které pro
něj ze zákona vyplývají.)
1)
Tímto bych chtěl požádat OLH obce Jetřichovice o povolení na
těžbu cca 3m3 souší na Čedičovém vrchu a 1x živý smrk na 
zhotovení Májky. Jedná se o dřevo na postavení hranice - 
pálení čarodějnic.
Za kladné vyřízení předem děkuji
Jelinek Leoš, Jetřichovice 13, 40716 
Odpověď
Dobrý večer. Jakoukoli těžbu dřeva, i samovýrobu v obecních 
lesích, je třeba smlouvat s Obcí Jetřichovice, jako majitelem 



lesa, nikoli s OLH. Mohu pro vás na zítra připravit 
smlouvu mezi Obcí Jetřichovice a vámi? Pokud nebude 
psána na vaše jméno, můžete dodat údaje? Stačí 
jméno/název org., adresa, spojení (případně IČO a 
DIČ)Vyhovuje vám předání smlouvy a podpis v 15 00 
hod na OÚ?Děkuji -- Přeji hezký den.Milan Dařina
2)
Dobrý večer
Děkuji za nabídku, je to pro kulturu a občany vesnic, ne 
soukromá akce, Tudiš se týká obce Jetřichovice.
Takže Vaší nabídku nevyužiji a pokusím se sehnat jinde.
Odpověď
Dobré ráno. Jak myslíte, ale přiznám se,že vaše 
rozhodnutí nechápu. Jako OLH vám mohu označit 
stromy k těžbě, přesto musí být povolení k jejich 
vytěžení vydáno Obcí Jetřichovice. Ideálně smlouvou a 
to s vámi, kulturním výborem, nebo jinou zájmovou 
organizací. To mohu připravit. Pokud si to rozmyslíte, 
nabídka platí.
Za impulsivní prohlášení o krádeži dřeva se upřímně
omlouvám.

ZASTUPITELSTVO
Od ustanovení nového zastupitelstva uplynulo 7 měsíců.
Za tuto dobu jsme nenašli shodu s „opozicí“ prakticky v
ničem.  Dočkali  jsme  se  několika  udání,  trestních
oznámení.  Jsou  vám  předkládány  „zaručené  důkazy“
založených jak jinak, na účelových lžích a fabulacích.
Naši bývalí zastupitelé nás vytrvale pomlouvají, jak jen to
je možné. Vytváří kolem nás, a především kolem pana
starosty,  auru  nedůvěryhodnosti.  Kriminalizují  naše
postupy a pokouší  se dosavadní výsledky práce zcela
znehodnotit. Pasovali se do role žalobců i soudců. 
 Já se jejich obvinění nebojím. Nebojím se už proto, že
lidé, kteří nás označují za podvodníky a lháře a kteří své
činy  vystupňovali  až  k  trestním  oznámením,  utekli  ze
zastupitelstva dříve, než bylo cokoli rozhodnuto. Vědí, že
nemohou čekat, neboť se nic z jejich tvrzení nepotvrdilo
a nepotvrdí.  Přesto dál  šíří  své lži  a pomluvy. Proč to
dělají? Protože proti pomluvám se nedá bránit. Pomluvy
jsou  jako  peří  hozené  do  větru.  Nikdy  se  nepodaří
všechna ta pírka sesbírat, stejně tak pomluvy se nikdy
nepodaří zcela vyvrátit. Je to nízké a zbabělé chování.
Je to politika našich tří jediných spravedlivých.
V  případě  nových  voleb  se  musíme  zamyslet,  zda
chceme  takovou  obec,  kde  se  udává,  kde  se  osobní
zájmy a nenávist povyšují nad zájmy obecní, kde osobní
nevraživost  brání  smysluplné  práci.  A  když  se  mi
nepodaří  prosadit  můj  zájem,  uteču!?  Nevěřím,  že  se
vám chce chodit k volbám dvakrát ročně. Možná naši tři
neomylní už př vyhlášení volebních výsledků odmítnou
nastoupit do funkcí? MD

„ŽEREME HLÍNU“
S panem starostou se účastníme mnohých jednání v rozličných
politických, hospodářských, občanských rovinách. Na všech 
úrovních se řeší prakticky stejné otázky. Mezi nejdůležitější 
patří obnova turistického ruchu v národním parku jako zdroje 
příjmů mnoha obyvatel. Jde především o jeho zpřístupnění a 

zprůchodnění. Hledají se náhradní trasy a nové cesty. Vůle ze 
strany ochrany přírody není naším požadavkům příliš 
nakloněna. Velký důraz je kladen na požární zabezpečení. Na 
posledním setkání v NPČŠ byli přítomní zástupci samospráv, 
HZS a také nový ministr pro životní prostředí p. Hladík. Ten 
s úsměvem na tváři a pohledem do vypálené krajiny prohlásil, 
„počkejte deset patnáct let a nepoznáte to tady“. Řekl jsem 
„Mám obavy, že tolik času nemáme. Už teď tady žereme hlínu“.
Použil jsem tento expresivní výraz, abych upozornil na vážnost
situace.
Víte sloužil jsem v našem kraji jako lesník z povolání. Do rukou
Správy národního parku jsem předal zdravý hospodářský les a 
čekal jsem. Čeho jsem se dočkal? Vidíte to všichni! Máme 
znovu čekat?! A čeho se dočkáme?! Mám strach. Děsí mě 
představa, že ochránci přírody se tetelí blahem nad 
spáleništěm a jsou přesvědčení, že jejich experiment sukcese 
a biodiverzity je ten jediný správný. Ale je to opravdu tak? 
Nebezpečí požáru nám hrozí stále. O funkcích lesa v krajině, o
zadržování vody, vysychání otevřené krajiny, nesmyslném 
managementu kosení luk a dalších, se nemluví vůbec. 
Jsem upřímně rád, že pan Jelínek a jeho kamarádi mají 
prosperující podnikání, ale já znám spoustu jiných, kteří svá 
podnikání zavírají, ruší a dokonce prodávají. Důvodem jsou 
minulá hubená léta a nedostatek objednávek na letošní rok. 
Mrzí mě, že se za mě pan Jelínek stydí, ale podpora lidí, kteří 
mi fandí, je pro mě důležitější.
 Se svolením Doc. Ing. Josef Sejáka, CSc. Fakulta životního
prostředí UJEP v Ústí nad Labem: Ekologické a sociální újmy
politiky  divočiny  v  národních  parcích  •  Správným  cílem
klimatické politiky je urychlená obnova přirozených lesů, která
vyžaduje politiku řízené sukcese,  podle níž budou manažeři
krajiny vracet do území ČR i do NP co nejrychleji finální druhy
dřevin klimaxové vegetace. Zkrácení času obnovy ucelenější
sítě přirozených lesů je přitom nejefektivnější pro zmírňování
klimatických extrémů. • Spálení přibližně jednoho tisíce hektarů
živé  i  mrtvé  vegetace  lesů  v  NP České  Švýcarsko  bude  v
nejbližších dekádách způsobovat každoroční ekologické újmy
ze zničených podpůrných ekosystémových služeb ve výši 24-
25  mld.  Kč/rok.  K  tomu  je  třeba  přičíst  dlouhodobější
každoroční škody pro občany žijící a podnikající na území NP.
• Připočteme-li  navíc významné celostátní  úbytky smrkových
lesů  z  kůrovcové  kalamity,  stala  se  krajina  ČR  výrazně
náchylnější  ke  vzniku  budoucích  klimatických  extrémů.
Nevyřeší  to  ani  politika  snižování  emisí  CO2,  protože  je  to
nesprávný  cíl,  neboť  v  historii  posledního  milionu  let  bylo
spolehlivě  prokázáno,  že  CO2  vždy  bylo  následkem  změn
globálních  teplot  a  nikoli  naopak.  Nevyřeší  to  v  NP  ani
dlouhodobá „levná“ velkoplošná politika sukcesního čekání na
divočinu. MD

TOUR  DE  FEMININ
Vážené dámy starostky, vážení pánové starostové a místostarostové, 
a další vážení spolupracovníci,
trvalo to déle než jsem předpokládala, ale konečně vám tedy zasílám 
potřebné informace ke spolupráci v rámci avízovaných cykloakcí u 
nás na Severu. Mnohokrát vám všem děkuji, že jste se se mnou a 
kolegy sešli a budu opět doufat ve skvělou spolupráci.
Na začátek bych vás chtěla informovat, že jsme se ze dvou důvodů 
rozhodli letos Bohemia Swiss Tour neorganizovat. Nepřihlásilo se 
dostatek zájemců a zajištění dopoledních etap v pracovních dnech je 

OTEVŘENÝ BUFET

Od 1. dubna je otevřen bufet  U křížku (vedle Svobodových) od
čtvrtka do neděle od 10 do 21 hodin.
Od 1. června bude otevřeno od úterka do neděle od 9 do 21 hodin.

PODĚKOVÁNÍ – MDŽ
Vážení spoluobčané,
na datum 8.  března je vyhlášen Mezinárodní den žen.  V naší
vesnici se tento svátek slaví dlouhá léta. Letos se oslava konala
v restauraci Praha. 
Chodím na každé MDŽ a toto bylo nejkrásnější, co jsem za ty
léta  viděla.  Děkuji  pořadatelům za  vše  hezké,  co  tam bylo  -
občerstvení, květiny, hudba a nevšední vystoupení.

Díky                       Ivanka Koutná 



také zatím nad naše síly. Zkusíme to příští rok v jiném konceptu. V 
květnovém termínu se tedy pojede pouze tradiční mezinárodní závod
žen Tour de Feminin.)
Tour de Feminin 25. - 28. 5. 2023 - 4 etapy - mapy a itineráře 
Feminin pod odkazem etapy
1. etapa čtvrtek 25.5.2023 - časovka jednotlivců - okruh 12,5 km, 
start v 16 hodin - Krásná Lípa (25) - Doubice (12) - Kyjov - cíl KL
2. etapa pátek 26.5.2023 - start v 15 hodin - Krásná Lípa (29) - 
Rybniště (8) - Chřibská (8) - Rynartice - Jetřichovice (19) - Hřensko (4) 
- Janov (8) - Růžová (4) - Srbská Kamenice (2) - Janská (5) - Česká
Kamenice (4) - Kunratice (6) - Doubice (12) - Kyjov - Vlčí Hora -
Brtníky - Staré Křečany (19) - Zahrady - Krásná Lípa + finální
kolo Doubice - Kyjov - Vlčí Hora - Brtníky - Staré Křečany - Zahrady -
cíl Krásná Lípa
3. etapa sobota 27.5.2023 - start v 15 hodin - Rumburk (32) - Jiříkov
(15) - Šluknov (36) - Velký Šenov (10) - Lipová (6) - Lobendava (5) -
Dolní Poustevna (19) - Vilémov (9) - Mikulášovice (17) - Staré
Křečany (20) - Rumburk - 2x okruh
4. etapa neděle 28.5.2023 - start v 10 hodin - Varnsdorf (6) - Dolní
Podluží (10) - Jiřetín pod Jedlovou - Horní Podluží (8) - nájezd na
okruh Rybniště (8) - Horní Chřibská (4) - Kytlice (7) - Mlýny - Chřibská
(4) - Doubice (12) - Krásná Lípa (28) - 3x okruh
informace: https://www.tourdefeminin.com/cz/ 
Velice děkuji za vaši reakci a vaši nesmírnou pomoc.
Přeji pěkné dny, s pozdravem  Simona Davídková

PEKLO
SEVERU
V dubnu se našimi vesnicemi
prohnali  cyklisté  –  hobíci
dvakrát,  elita  hned  šestkrát.
Propozice  k  tomuto  závodu
bohužel  přišly  po  uzávěrce.
Tak alespoň fotky.

ZDRAVÍČKO
POŠESTÉ
V  sobotu  8.4  se  sešli  naši
občané na dalším pokračování

setkání  „Zdravíčko,  sousede“.  Nepříznivá
předpověď počasí naštěstí nevyšla, bylo jen
trochu chladno. O to víc chutnalo. Na své
si  přišli  hlavně  masomilové,  ale  i
cukrožravci  vypátrali  skrytý  zdroj  svého
potěšení. K dobré zábavě hrály naše místní
skupiny Wagon a Sever, večer se přidal i
 Martin  Fiřt.  Přišel  i  jeden  z  nejstarších
našich  občanů,  pan  Jirát  ze  Všemil.  Toto
setkání jako ukázka spokojeného spolužití
se zkrátka povedlo. (psáno 8.4)

https://www.tourdefeminin.com/cz/rocnik-2023/1-etapa/
https://www.tourdefeminin.com/cz/
https://www.tourdefeminin.com/cz/rocnik-2023/4-etapa/
https://www.tourdefeminin.com/cz/rocnik-2023/3-etapa/
https://www.tourdefeminin.com/cz/rocnik-2023/2-etapa/


PÁLENÍ   ČARODĚJNIC
pořádala kulturní komise obce, Spolek přátel Jetřichovic a občané.
Konalo se na parkovišti pod pítkem. Hrála zde skupina Rajčeband.
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SBĚRNÉ  STANOVIŠTĚ  ZA  OÚ
bude v květnu otevřeno každou středu a sobotu

(kromě státních svátků)

od 9 do 11 hodin


